
 

 

Beantwoording technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-168171 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD subsidie 

Datum waarop de vraag is gesteld 1 juli 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder Joset Fit 

Afdeling  

 

 

1.  Hoeveel verenigingen, clubs en stichtingen (sport gerelateerd) hebben het afgelopen jaar subsidie 

voor onderhoud, renovatie of nieuw sportveld ontvangen van de gemeente?  

Graag overzicht aan- en invullen.  

 

antwoord  

 

 Verenigingen, clubs en 

stichtingen 
Doel van de  subsidie  Subsidie bedrag 

Radboud Inlineskating Topsportcoating Sjoerd 

Huismanpiste 

€ 15.000,- 

Stichting de Westrand Realisatie van een nieuw 

tennispark 

€ 213.600,- (maximaal, 

afhankelijk van definitieve 

investering) 

2. Hoeveel van de bovenstaande verenigingen, clubs en stichtingen (sport gerelateerd) zijn geen  

eigenaar van de sportveld(en) waar subsidie voor is aangevraagd? Graag opsommen.  

 

Antwoord Beide organisaties zijn geen eigenaar van de grond waarop de sportvelden liggen. 

3. Komt het voor dat de gemeente onderhandelt over eigenaarschap van een sportveld bij toekenning  

van een subsidie? 

Zo ja, waarom wil de gemeente onderhandelen over de eigenaarschap van een sportveld bij  

toekenning van een subsidie?  

Zo ja. Bij welke verenigingen, clubs en stichtingen heeft de gemeente afgelopen jaar onderhandelt 

over eigenaarschap van een sportveld? 

Antwoord Bij het toekennen van een subsidie wordt niet onderhandeld, maar worden voorwaarden gesteld. 

Een van die voorwaarden kan, in uitzonderlijke gevallen, eigenaarschap zijn. 

Een goed voorbeeld hierin is wellicht een situatie die zich in de kern Hauwert voordoet. Het 

dorpshuisbestuur is daar eigenaar van het A-veld. Zij heeft deze jaren geleden om niet 

overgedragen gekregen van de gemeente. De gemeente subsidieert het dorpshuisbestuur voor 

onderhoud aan het veld, waar ook groot onderhoud toe behoort. Nu blijkt echter dat het bestuur 



 

 

niet in staat is de nodige renovatie te bekostigen. Om hierin te financieel te ondersteunen heeft 

uw raad in de lentenota geld beschikbaar gesteld waarbij eigendomsoverdracht verder zou worden 

uitgewerkt. Dit is in lijn met vastgesteld beleid met betrekking tot harmonisatie van groene 

sportvelden. 

 

 


